



## DISTRIKTSSTYRELSENS MÖTE IV

**Tid** 5. april 2025 kl. 10:00

**Plats** Fjärrmöte (Teams)

### FÖREDRAGNINGSLISTA

**1. Mötets öppnande**

**Förslag:** Distriktsguvernör DG Hannu Mäenpää öppnar mötet.

**2. Fastställande av närvarande**

**Förslag:** Distriktssekreterare CS Riitta Haapanen konstaterar de närvarande.

**3. Fastställande av mötets laglighet och beslutsförhet**

**Förslag:** Distriktsstyrelsens möte är lagligt sammankallat när kallelsen har skickats till styrelsemedlemmarna minst sju (7) dagar före mötet. Det är beslutsfört när distriktsguvernören eller, vid förhinder, vice distriktsguvernören samt hälften av styrelsemedlemmarna är närvarande. Det konstateras att mötet är lagligt sammankallat och beslutsfört.

**4. Mötets ordförande och sekreterare**

**Förslag:** Enligt distriktets stadgar fungerar distriktsguvernören som mötesordförande och distriktssekreteraren som sekreterare.

**5. Val av protokolljusterare och rösträknare**

**Förslag:** Två protokolljusterare och två rösträknare väljs.

**6. Godkännande av föredragningslistan**

**Förslag:** Föredragningslistan godkänns som arbetsordning för mötet.

**7. Verksamhetsplanen 2025-2026**

**Esitys:** 1.VDG Jari Järvelä presenterar det uppdaterade förslaget till verksamhetsplan för kommande period. Verksamhetsplanen godkänns som förslag till distriktsmötet.

**8. Budgeten för 2025-2026**

**Förslag:** CT Ritva Raitmaa presenterar det uppdaterade förslaget till budget. Budgeten godkänns som förslag till distriktsmötet.

**9. Stöd för RLLI-utbildning**

**Esitys:** Från vårt distrikt ansökte, förutom de som nämnts på föregående möte, 2. VDG Markus Ylijoki och ZC Aki Teini, även DC Ilpo Kivelä och Lion Tapio Lehtilä om deltagande i RLLI-utbildningen i Helsingfors 22.-23. mars 2025. Man beslutar att ett stöd på 100 €/deltagare betalas ut efter genomgången utbildning.

**10. Nya klubbar**

**Förslag:** Genomgång av läget för grundande av nya klubbar.

**11. Distriktsguvernörens ärenden**

**Förslag:** Distriktsguvernör DG Hannu Mäenpää.

**12. IPDG:s ärenden**

**Förslag:** IPDG Olli Välimäki.

**13. Vice distriktsguvernörernas ärenden**

**Förslag:** Första vice distriktsguvernör: 1. VDG Jari Järvelä. Andra vice distriktsguvernör: 2. VDG Markus Ylijoki

**14. Distriktssekreterarens ärenden**



**Förslag:** CS Riitta Haapanen.

**15. GAT-gruppens och kommittéordförandenas ärenden**

**Förslag:** Genomgång av presentationer från begärd talare.

**16. Regionernas ärenden**

**Förslag:** Regionordförande: RC Ann-Sofie Silvennoinen, RC Samuel Raunio, RC Timo Tanskanen, RC Jouko Käkönen.

**17. Nästa distriktsstyrelsemöte**

**Förslag:** Meddelande om tidpunkten för nästa möte.

**18. Övriga ärenden**

**Förslag:** DC Markku Patrikainen: uppsägning av distriktets GoTo Service-licens.

**19. Mötet avslutas**

**Förslag:** Mötets ordförande distriktsguvernör DG Hannu Mäenpää avslutar mötet.